
ZBORI DELOVNIH LJUDI
Delovni ljudje, ki so se zbrali v »Kotu«

(Tacen), Tekstilni tovarni Medvode, »Droge-
riji«, »Bolnišnici dr. Petra Držaja« so obrav-
navane točke soglasno sprejeli in niso imeli
bistvenih pripomb. Prav tako so predlog
obeh proračunov, osnutek smernic in izho-
dišč za finančni načrt TIS in kulturne skup-
nosti Ljubljana soglasno sprejeli v »Podjetju
za avtomatizacijo prometa«, »Dekorativni«,
»Megradu«, »Osnovni šoli A. Kebeta«, »Slove-
nija vinu«, »Iskra elementi Stegne«, ZD Ljub-
Ijana — enota Šiška in šentvid Medvode in
»Leku«. V »Colorju« pa so opozorili še na
potrebo po novi lekarni in telovadnici.

»Donit« — Medvode
Na zboru delovnih ljudi v tej tovarni so

volivci zahtevali od občine Šiška, da v naj-
krajšem času uredi urbanistični in zazidalni
načrt za območje Medvod za gradnjo najem-
niških stanovanj in za individualno gradnjo.
V zvezi s »Programom 80« so postavili vpra-
šanje, kakšne so možnosti za izgradnjo druž-
benih in najemniških stanovanj v Medvodah,
saj ta program za to območje v naslednjih
v letih ne predvideva nikakršnih gradenj.

»IMP Trata« — Ljubljana
Udeležence zbora je zanimalo, ali imamo

v našem mestu filtre za preprečevanje one-
snaženja zraka in vode in kdaj bodo začeli
graditi podvoz v Črnetovi ulici.

»Pivovarna Union«
Deloyni ljudje na tem zboru so sprejeli

naslednje sklepe in vprašanja: Kaj je s pod-
vozom na Drenikoyi? Kam bo šel višek de-
narja oz. neporabljena sredstva za pluženje
in zimsko službo v letošnjem letu? Kam
gredo sredstva od povišanja cen bencinu in
kako se trošijo sredstva, zbrana s cestnino?
Zanimalo pa jih je tudi, kako bo z dragimi
stanovanji v soseski Stara cerkev.

»Osnovna šola V. Vodnika«
Predlagali so, naj namesto nehigienično

in nemoderno urejene trgovine nasproti šole
zgradijo novo, omenili pa so tudi, da bi za-
radi velikega števila otrok morali pospešiti
izgradnjo šole v Kosezah.

»Avtomontaža«
Ker doslej glede hitrejšega reševanja sta-

novanjskega vprašanja ni bilo prav veliko
storjenega, so volivci na tem zboru predla-

gali, naj bi to pospešili v okviru enotne ure-
ditve nakupa zazidalnih zemljišč, hitrejše
urbanizacije zazidalnih zemljišč, kompleks-
nega razreševanja komunalnih problemov
ipd

»Osnovna šola Z. Runka«
Zbor delovnih ljudi je sklenil opozoriti

(posredno) Izvršni svet SRS na resolucijo
o razvoju osebnih dohodkov, ki jo je IS spre-
jel že leta 1971.

SKIP
Poleg ostalih vprašanj so se volivci ukvar-

jali zlasti s komunalno problematiko, pred-
vsem z ureditvijo kanalizacije. Na svoja vpra-
šanja so zahtevali pismen odgovor.

Agrostroj
Podjetje Agrostroj je pred kratkim za-

prosilo za lokacijsko dovoljenje za gradnjo
stanovanj za delavce, vendar pri tem niso
uspeli. To je spodbudilo udeležence zbora
volivcev, da so skupščini občine poslali opo-
zorilo, da je treba ta vprašanja hitreje reše-
vati.

POTM
Volivce je zanimalo samo to, zakaj so sta-

novanja v Mostah cenejša kot v Šiški. Zado-
voljil pa jih bo šele pismen odgovor.

PPVS in PEP

Vse točke dnevnega reda so bile soglasno
sprejete, zanimalo pa je udeležence, kdaj
bodo asfaltirali cestni odsek na meji z beži-
grajsko občino.

Cosmos — Avtotehna

Enega od udeležencev je zanimalo ali je
res, da so sredstva iz stanovanjskega fonda
uporabili za gradnjo Javnih skladišč in kdaj
se bodo ta sredstva spet vrnila.

Unitas

Volivci so na tem zboru zahtevali, naj se
sredstva iz prispevka za otroške vrtce upo-
rabljajo strogo namensko, urediti pa bi bilo
treba številne kritične ceste na območju
Šiške.

Železniški zdravstveni dom

V Javni tribuni in v smernicah so sode-
lavci zdravstvenega doma brali, da je treba
povečati obseg zdravstvene preventive in me-
dicinske rehabilitacije za vse kategorije
zdravstveno ogroženih otrok, vendar pa ta
poudarek preventivne zdravstvene dejavnosti
po njihovem mnenju ne najde ustreznega
odmeva v stroških za preventivo, ki so letos
planirani za 10,2 % nižje kot lani. Zbor zato
meni, da je treba popraviti proračunske po-
stavke, ker bo le tako mogoče zagotoviti
učinkovito zdravstveno varstvo — vsaj na
ravni lanskega leta.


